

R1-Financial Offer:Supplying Sports and Gymnasium (Gym) Materials for Roj Camp - NES. العرض المالي:توريد مواد ومعدات الرياضة والصالة الرياضية في مخيم روج – شمال وشرق سوريا								
BoQ line items	Item Description	وصف العناصر	Unit	Quantity	Unit Price (USD)	Total Price(USD)	Physical Sample Required	Illustration Photo
A	Sport Materials							
A.1	Plastic medical balls, weights from 1 kg to 8 kg, made of leather. The diameter varies according to the weight.	كرات طبية بلاستيك لاوزان من 1 كغ حتى 8 كغ مصنوعة من الجلد. القطر يختلف باختلاف الوزن	PCS	14			YES	
A.2	Half Ball Balance Reinforced plastic base with plastic half ball with grips and elastic ropes with air pump	نصف كرة توازن قاعدة من البلاستيك المقوى مع نصف كرة بلاستيكية مع قبضات وحبال مطاطية مع مضخة هواء	PCS	10			YES	
A.3	Plastic ball Made of plastic with a special blower, diameter 70 cm	كرة بلاستيكية مصنوعة من البلاستيك مع منفاخ خاص. القطر 70 سم	PCS	6			YES	
A.4	The soccer ball is made of leather or other suitable (thermal) material. Its weight should be between 410 and 450 grams and its circumference should be between 68 and 70 cm.	كرة القدم مصنوعة من مادة جلدية أو مواد أخرى مناسبة (حرارية). يجب أن يتراوح وزنها بين 410 و 450 جرامًا ويجب أن يتراوح محيطها بين 68 و 70 سم.	Pcs	20			YES	
A.5	A basketball made of leather or other suitable materials ((thermal). Its weight must range between 567 and 650 grams, and its circumference must range between 74.9 and 78 cm.	كرة سلة مصنوعة من الجلد أو مواد مناسبة أخرى (حرارية). يجب أن يتراوح وزنها بين 567 و 650 غرامًا، ومحيطها بين 74.9 و 78 سم	Pcs	6			YES	
A.6	ping pong ball made of plastic or other suitable materials. Its weight must be 2.7 grams, and its diameter is 40 mm.	كرة بينغ بونغ مصنوعة من البلاستيك أو مواد مناسبة أخرى. يجب أن يكون وزنها 2.7 غرامًا، وقطرها 40 ملم	Pcs	30			YES	
A.7	A volleyball made of leather or other suitable materials. Its weight must range between 260 and 280 grams, and its circumference must range between 65 and 67 cm	كرة طائرة مصنوعة من الجلد أو مواد مناسبة أخرى. يجب أن يتراوح وزنها بين 260 و 280 غرامًا، ومحيطها بين 65 و 67 سم	Pcs	6			YES	
A.8	A full football kit made of high-quality materials, including jersey, shorts, and socks, suitable for professional or recreational play.size l	طقم كرة قدم كامل مصنوع من مواد عالية الجودة، يشمل القميص، الشورت، والجوارب، مناسب للعب الاحترافي أو الترفيهي قياس L	Set	30			YES	
A.9	A full goalkeeper kit made of high-quality materials, including jersey, shorts, socks, and goalkeeper gloves, suitable for professional or recreational use.	طقم حارس مرمى كامل مصنوع من مواد عالية الجودة، يشمل القميص، الشورت، والجوارب، مع قفازات حارس مرمى مناسبة للاستخدام الاحترافي أو الترفيهي.	set	6			YES	
A.10	Durable digging handle, size L, available in blue and red.	شبال حفر متين، قياس L، متوفر باللونين أزرق وأحمر	Pcs	30			YES	
A.11	Sturdy and elegant trophy, perfect for match celebrations.Meduum size	كأس متين وجميل للاحتفال بالمباريات. قياس متوسط	Pcs	4			YES	
A.12	Red and yellow referee cards with whistle, essential tools for managing sports matches.standard size	بطاقات حكم أحمر وأصفر مع صفارة، أدوات أساسية لإدارة المباريات الرياضية. قياس ستاندر	Pcs	6			YES	
A.13	Volleyball net (length 32 feet (9.75 meters) width 39 inches (1 meter), the top of the net is held by a cable)	شبكة الكرة الطائرة (الطول 32 قدما (9.75 متر) العرض 39 بوصة (1 متر) ، الجزء العلوي من الشبكة مثبت بواسطة كابل)	Pcs	2			YES	

R1-Financial Offer:Supplying Sports and Gymnasium (Gym) Materials for Roj Camp - NES. العرض المالي: توريد مواد ومعدات الرياضة والصالة الرياضية في مخيم روج – شمال وشرق سوريا								
BoQ line items	Item Description	وصف العناصر	Unit	Quantity	Unit Price (USD)	Total Price(USD)	Physical Sample Required	Illustration Photo
A.14	Foosball balls made of hard plastic or other suitable material. Their weight must range between 19 and 25 grams, and their diameter must range between 34 and 36 mm.	كرات فيشة مصنوعة من البلاستيك الصلب أو مادة مناسبة. يجب أن يتراوح وزنها بين 19 و25 غرامًا، وقطرها بين 34 و36 ملم.	Pcs	20			YES	
A.15	Ping pong net (hight 15,25 cm, length 155 Cm)	شبكة بينج بونج (الارتفاع 15,25 سم، الطول 155 سم)	Pcs	4			YES	
A.16	Ping pong rackets (Table tennis racket made of 7 layers of high-quality wood, the handle is non-slip, comfortable and long-lasting, with three plastic balls.)	مضارب بينج بونج (مضرب تنس الطاولة مصنوع من 7 طبقات من الخشب عالي الجودة ، المقبض غير قابل للانزلاق ومريح وطويل الأمد ، مع ثلاث كرات بلاستيكية.)	Pcs	4			YES	
#	Total Cost in USD for (Section A)							
B	Gymnasium (Gym) Materials							
B.1	Straight Olympic Weight Bar 15kg, 2m long, made of solid steel, chrome plated, with iron locks	بار أثقال اولمبي مستقيم وزن 15 كغ وطول 2 م مصنوع من الفولاذ الصلب مغطى بالكروم .بالاضافة للاقفال الحديدية	PCS	4			Blumont team will visit the vendor's premises to evaluate the sample.	
B.2	Olympic Curved Weight Bar Weight 15 kg and length 2 m made of solid steel covered with chrome in addition to iron locks	بار اثقال اولمبي منحنى الوزن 15 كغ وطول 2 م مصنوع من الفولاذ الصلب مغطى بالكروم .بالاضافة للاقفال الحديدية	PCS	4			Blumont team will visit the vendor's premises to evaluate the sample.	
B.3	Aerobic exercise board Made of plastic, 15 cm high	لوح تمارين الايروبيك مصنوع من البلاستيك سم 15 الارتفاع	PCS	25			YES	
B.4	Ground training mattress 5 cm thick sponge mattress Dimensions 2m x 60 cm	مرتبة تدريب ارضي مرتبة اسفنجية سماكة 5 سم الابعاد 2م x 60 سم	PCS	20			YES	
B.5	Large Training Rubber Bands Colorful Rubber Bands Set Different Resistances Length 200cm Width 5cm Thickness 2cm	مطاطات تدريبية كبيرة مجموعة حبال مطاطية ملونة مقاومات مختلفة الطول 200 سم العرض 5 سم السماكة 2 سم	PCS	20			YES	
B.6	Small training rubber bands A set of colorful rubber bands with different resistances, length 50 cm, width 5 cm	مطاطات تدريبية صغيرة مجموعة حبال مطاطية ملونة مقاومات مختلفة الطول 50 سم عرض 5 سم	PCS	20			YES	
B.7	Training stick 160 cm long, 10 cm diameter, made of strong wood with plastic covered ends	عصا تدريبية لطول 160 سم القطر 10 سم مصنوعة من الخشب القوي مع اطراف مغطاة بالبلاستيك	PCS	20			YES	
B.8	Training ladder, length 4 m, composed of 8-10 steps, made of ropes and plastic	سلم تدريبي الطول 4 م مولف من 8 _ 10 درجات مصنوع من الحبال والبلاستيك	PCS	6			YES	
B.9	A fully equipped first aid kit, made of plastic and featuring a mounting base with dimensions (32*21.5)cm contains list will be attached as PDF.	حقيبة اسعافات اولية (مجهزة بالكامل) مصنوعة من البلاستيك ومزودة بقاعدة تثبيت مع قياسات (32*21.5) سم. العناصر الموجودة داخل العلبة سيتم مشاركتها في ملف .PDF.	set	2			YES	
B.10	A basketball stand made of durable and high-quality materials, including the backboard, rim, and net, suitable for professional or recreational play.	قاعدة كرة سلة مصنوعة من مواد متينة وعالية الجودة، تشمل اللوحة، الحلق، والشبكة، مناسبة للعب الاحترافي أو الترفيهي	Pcs	2			Blumont team will visit the vendor's premises to evaluate the sample.	

R1-Financial Offer:Supplying Sports and Gymnasium (Gym) Materials for Roj Camp - NES. العرض المالي: توريد مواد ومعدات الرياضة والصالة الرياضية في مخيم روج – شمال وشرق سوريا								
BoQ line items	Item Description	وصف العناصر	Unit	Quantity	Unit Price (USD)	Total Price(USD)	Physical Sample Required	Illustration Photo
B.11	Foosball table set (Made of beech wood, 120 cm length and 90 cm wide	طقم طاولة فيشة (مصنوع من خشب زان) طول 120 سم وعرض 90 سم	Pcs	1			Blumont team will visit the vendor's premises to evaluate the sample.	
B.12	Ping pong table: The dimensions of the ping-pong table are rectangular with a length of 274 cm and a width of 152.5 cm. The height of the ping pong table is 76 cm from the floor. This product is divided into two equal parts with a white line 3 mm wide, with a net 15.25 cm high. White line around the table 2 cm from the edges	طاولة بينج بونج: أبعاد طاولة البينج بونج مستطيلة بطول 274 سم وعرض 152.5 سم. يبلغ ارتفاع طاولة كرة الطاولة 76 سم من الأرض. ينقسم هذا المنتج إلى جزأين متساويين بخط أبيض بعرض 3 مم ، وارتفاع صافي 15.25 سم. خط أبيض حول الطاولة 2 سم من الحواف	Pcs	1			Blumont team will visit the vendor's premises to evaluate the sample.	
#	Total Cost in USD for (Section A)							
#	Total Cost in USD for both (Section A and B)							
Note: 1. Our organization has the right to reject any above mentioned items when delivered by the contractor in case if the quality of the item is not meet our spesifications and required quality and to request a better quality. 2. Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the Financial Offer. 3. Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies. 4. The Service must delivered to Roj camp in NES as per the instruction of Our Organization's Supervisor. 5. The offered Price includes, transportation, loading & unloading and any other cost to deliver service to Roj camp in NES . 6.The vendor must provide physical samples for all item lines stated in the financial offer to the (Blumont office in Derek, Northeast Syria). The samples should comply with the organization's specifications; otherwise, the offer will be excluded. 7. Any Items (Goods or Materials) to be proposed shall not be manufactured or produced by any restricted country (Iran, Libya, Cuba and North Korea).								
ملاحظة: 1. يحق لمنظمتنا رفض أي عناصر مذكورة أعلاه عند تسليمها من قبل المقاول في حالة إذا كانت جودة الخصر لا تلبى مواصفاتنا والجودة المطلوبة وأن يطلب جودة أفضل. 2. منظمتنا ليست ملزمة بشراء الكمية الكاملة المذكورة في جدول الكميات. 3. المنظمة ليست ملزمة بان تتعاقد مع شركة واحدة، و يمكن تجزئة العطاء بين أكثر من شركة. 4. يتم تقديم الخدمة المذكورة اعلاه الى مخيم روج في شمال شرق سوريا وحسب خطة المقدمة من قبل مشرف المشروع للمنظمة . 5. الاسعار المقدمة يشمل جميع المصاريف من نقل و تحميل و تقديم الخدمة في مخيم روج في شمال شرق سوريا . 6. يجب على المورد تقديم عينات مادية لجميع بنود الأصناف المذكورة في العرض المالي إلى مكتب بلومونت في ديريك، شمال شرق سوريا. يجب أن تكون العينة مطابقة لمواصفات المنظمة، وإلا فسيتم استبعاد العرض.. 7. أي مواد او معدات مقدمة للمنظمة ذو منشاء او انتاج من (إيران وليبيا وكوبا وشمال كوريا) غير مقبولة وبناء عليها سيتم رفض العرض المقدم.								

Name of Signatory:.....

Title of Signatory:.....

Name of Bidder:.....

Signature & stamp:

Date of Signing:.....